
PROGRAMA DE 
LECTURA FÀCIL



BÚSTIES REIALS
Del 18 de desembre  
al 6 de gener
Els infants poden deixar 
les cartes a les bústies.
On?
• Carrer de Pomar de Baix / 

carrer de la Riera de Canyadó
• Parc del Torrent d’en Grau
• Avinguda de Martí Pujol /  

avinguda dels Vents
• Carrer de Pérez Galdós
• Avinguda d’Alfons XIII /  

carrer de Sant Lluc
• Avinguda d’Alfons XIII /  

avinguda del Maresme

VISITES DELS  
PATGES REIALS
3 de gener,  
d’11 a 13 h

• Carrer de Pomar de Baix /  
carrer de la Riera de Canyadó

• Parc del Torrent d’en Grau
• Avinguda d’Alfons XIII /  

carrer de Sant Lluc

4 de gener, d’11 a 13 h
• Carrer de Pérez Galdós
• Avinguda d’Alfons XIII /  
  avinguda del Maresme
• Avinguda de Martí Pujol / 
  avinguda dels Vents

TALLER DE FANALETS
Descarrega la  
plantilla del  
fanalet a:  
badalona.cat 

18 de desembre, 
18.30 h 
Biblioteca  
Sant Roc
20 de desembre,  
17.30 h i 18.30 h 
Biblioteca Llefià - Xavier Soto
21 de desembre,  
17.30 h i 18.30 h 
Biblioteca Lloreda
2 de gener,  
17.30 h i 18.30 h 
Biblioteca Canyadó  
i Casagemes - Joan Argenté
Biblioteca Pomar
4 de gener,  
17.30 h i 18.30 h 
Biblioteca Can Casacuberta
Inscripció a badabiblios.cat



CONTE TEATRALITZAT  
‘EL FANALET D’EN TASI’ 
Crida als reis a les  
Biblioteques de Badalona
19 de desembre, 17 h 
Biblioteca Canyadó  
i Casagemes - Joan Argenté
21 de desembre, 17.30 h 
Biblioteca Can Casacuberta
2 de gener, 17.30 h 
Biblioteca Lloreda
3 de gener, 17.30 h 
Biblioteca Llefià - Xavier Soto
4 de gener, 17.30 h 
Biblioteca Pomar
5 de gener, 11.30 h 
Biblioteca Sant Roc
Inscripció a badabiblios.cat

ACTIVITATS AL PORT  
DE BADALONA
2, 3 i 4 de gener, 
d’11 a 13.30 h  
i de 17 a 20 h
Moll de Capitania
Visita a la cabina dels Reis i 
taller de xapes marineres. 
Planetari
Sortides pel mar a vela i SUP,  
d’11 a 14 h.
Inscripcions gratuïtes a: 
anywhereportbdn@gmail.com

CAMPAMENT REIAL 
28, 29 i 30  
de desembre de 2023 
2, 3 i 4  
de gener de 2024 
De 17 a 21 h
Parc de Can Solei  
i de Ca l’Arnús
Els infants poden  
visitar els Reis  
d’Orient en un  
entorn màgic
Els dies 29 de desembre i 3 
de gener, 17 h. 
Sessions amigables amb 
reducció d’estímuls i interpre-
tació en llengua de signes. 
A partir del 18 de desembre, 9 h. 
Entrades gratuïtes a:  
agendacultural.badalona.cat. 

ARRIBADA DELS REIS D’ORIENT 
AMB L’HELICÒPTER REIAL
5 de gener, 16 h
Estadi Municipal  
de Badalona

Reserva d’entrades gratuïtes a:  
agendacultural.badalona.cat 
a partir del 29 de desembre,  
a les 9 h.

INFORMACIÓ
ACTUALITZADA



INFORMACIÓ

Telèfon: 681 34 16 45, dies laborables, de 9 a 14 h

ENTRADES 

agendacultural.badalona.cat

CAVALCADA DE REIS
5 de gener 
Inici, 18 h
Ses Majestats els Reis d’Orient volen fer un  
homenatge al món del cinema familiar. 
Espai amigable al tram del carrer Sant Bru, entre  
el carrer de Martí i Julià i la riera de Canyadó.  
Amb reducció d’estímuls i interpretació en llengua de signes.

MESURES INCLUSIVES
• Reserva d’aparcament per a persones amb mobilitat reduïda.
• Accés preferent sense cues al Campament Reial per a infants  

amb diversitat funcional.
• Espai amigable a la Cavalcada i sessions amigables al Campament Reial.
• Espai reservat per a infants amb diversitat funcional: a l’arribada dels Reis a 

l’Estadi Municipal de Badalona, per l’accés a llotja, i a la Cavalcada, a la plaça 
Josep Cortinas i Suñol.

L’Ajuntament de Badalona agraeix la col·laboració de totes les entitats  
que treballen per atendre persones amb diversitat funcional.
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